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2021/22 – Møde 3    Referent:  KR       Afholdes via ZOOM   

Deltagere:      
 Ole Vinberg Larsen   (OVL)       Kirsten Rask  (KR) 
 Pernille Nielsen       (PN)            
 Henrik Sattrup   (HS)             
 Jakob Søegaard        (JS)               Afbud: Gurli Gøbel  (GG) 
 

Dagsorden 
 
0. Godkendelse af dagsorden 
 
Dagsordenen blev godkendt. 
 
1. Vækst 

Nis og Kurt fra forbundets hovedbestyrelse deltog under dette punkt. De fortalte om ho-

vedbestyrelsens projekt om vækst i DBf. De ville have at distriktet bistår med at få nye 

medlemmer i distriktets klubber. Det blev aftalt at OVL indkalder klubberne til et teams-

møde/klubledermøde online, hvor dagordenen er at diskutere hvilke initiativer der kan 

igangsættes for at få nye medlemmer. 

 

2. Status på distriktssamarbejdet 
 
Vi er lidt usikre på hvad status er for samarbejdet med de andre sjællandske distrikter ef-
ter at de har foreslået at Distrikt Nordsjælland fremadrettet kan slås sammen med Distrikt 
København i en evt. ny distriktsstruktur. Vores distrikt er ikke blevet indbudt til nogen 
møder for nyligt, heller ikke i nogen af de udvalg der er nedsat, fx turneringsudvalget. 
OVL vil kontakte vores samarbejdspartnere og spørge til status. 
 

3. Nyt medlem af tilskudsudvalget  
HS har taget kontakt til et potentielt nyt medlem (som afløser for Hans Graversen) af til-
skudsudvalget. Vedkommende var ikke interesseret og foreslog et andet DBf-medlem. HS 
leder videre efter et nyt medlem. 

  
4. Forespørgsel om ny hjemmeside 

HS har været i kontakt med en klub i distriktet der har en hjemmeside med et udseende, 
som distriktet ønsker fremadrettet som erstatning for den nuværende hjemmeside som ik-
ke længere kan det vi ønsker den skal kunne. Vi har fået foreslået til kigge på mono.net 
som koster 50 kr. om måneden at benytte. PN vil undersøge nærmere og igangsætte etab-
ling af en ny hjemmeside. 
 

5. Indkøb af computer til distriktets turneringer 
 
Det blev aftalt at JS skal sørge for at indkøbe en computer til distriktet så den kan benyt-
tes til distriktets finale for damepar i slutningen af januar. 
 

6. Afregning med Jakob 
 

JS har nu været i kontakt med distriktets kasserer og fået afregnet de gamle udeståender 
der har været regnskabsmæssigt med kortlægning og turneringsafholdelse. Nu er regnska-
bet helt up to date. 
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7. Oplysninger om superbrugere skal opdateres på hjemmesiden 
 

Vores klubber skal vejledes korrekt. PN skulle opdatere oplysninger om BC3-superbrugere. 
Oplysningerne på distriktets egen hjemmeside er opdateret. Forbundets hjemmeside 
https://www2.bridge.dk/BridgeCentral.aspx?ID=17841 er ikke blevet tilrettet endnu ang. 
Nordsjælland. 
 

8. Evt. 
  
Ingen noget yderligere. 
 

 
9.  Nyt møde 

 
Nyt møde blev aftalt til 20. januar hos JS. 
 
 

https://www2.bridge.dk/BridgeCentral.aspx?ID=17841

